
Referat for bestyrelsesmøde tirsdag 15. august 2023 fra 20.15-22.00 
 

Deltagere: Steen, Anja, Lasse, Louise og Jakob 

Afbud: Emilie 

 

1. Godkendelse af dagsorden  

• Godkendt 

 

2. Valg af referent 

Jakob laver referat 

 

3. Bestyrelsen konstituerer sig 

• Formand Steen 

• Næstformand Anja 

• Kasserer Louise 

• Sekretær Jakob 

• Bestyrelsesmedlem Lasse og Emilie  

 

4. Aftaler vedr. overdragelse af økonomi 

Jakob sætter møde op med Lene om overdragelse af økonomiopgaver. Louise deltager. (Louise kan ikke 

tirsdag, gerne fra 20.15) 

 

Jakob skriver til banken for et overdragelsesmøde. 

 

Steen aftaler møder med Dan om overdragelse af bestyrelsesopgaver. Lasse deltager 

 

5. Kommunikation internt i bestyrelse (form) 

Lasse sætter Slack op og opretter forskellige kanal med f.eks. ´Vedligeholdelse´, ´Stævner´, ´Økonomi´ m.v.  

 

6. Håndtering af hiribestyrelsen@gmail.com 

Jakob håndterer fremover mails sendt til hiribestyrelsen@gmail.com. Han videresender mails til den 

relevante i bestyrelsen. 

 

Emilie håndterer fremover mails sendt til hirirideskole@gmail.com. Hun videresender mails til den relevante 

i bestyrelsen. 

 

I forbindelse med overdragelsesmøder afklares det om der er andre eksisterende Hiri-mails. 

 

Om 1-2 måneder drøfter vi om vi skal gøre noget andet i forhold til mails til Hiri. 

 

7. Opgaver 

• Ridehus-bund, vanding og opfyldning af bund 

Laila Junker står for håndtering af ridehus-bunden. Hun mener, at der skal skrues ned for vandet og der skal 

fyldes op med smuld. 

 

Vi er enige om, at vi lytter til Laila og hendes anbefalinger i forhold til bunden. 
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• Afretning af udendørsbaner 

Laila Junker står for de udendørsbaner. Louise fortæller, at begge baner muligvis skal afrettes (pris 5.000 kr.) 

 

• Buskrydning ved egen trailerparkering 

Jakob skriver ud om buskrydning ved egen trailerparkering. 

 

• Dræn (skal have oplysninger fra tidl. bestyrelse) 

Louise fortæller, at der er et dræn på bane 1, der er gået i stykker. Det skal afklares nærmere i forbindelse 

med overdragelsesmødet. 

 

• Smuld hvad og hvor plejer Hiri at købe og til hvilken pris.  

Anja afklarer prisniveauet på vores nuværende aftaler og undersøger sammen med Ditte eventuelle nye 

indkøbsaftaler eller -muligheder. 

 

• Rideskolelærer og evt. ny pony? 

I Emilies fravær sikrer Anja, at der er styr på rideskolen i den kommende weekend. 

 

Emilie har teten på indkøb af ny pony til rideskolen - med bistand fra Maria og Carina.  

 

• Hjemmeside 

Josefine kigger på mulig ny hjemmeside. 

 

• Multibane 

Josefine arbejder videre med en multibane mellem de to dressurbaner. 

 

8. Næste bestyrelsesmøde - og emner 

Emne til næste møde: Tilfredshedsundersøgelse 

 

Næste bestyrelsesmøde aftales til onsdag 30. august 20.15-22.00 

 

9. Eventuelt 

Lasse laver en seddel, hvor der er mulighed for at notere ting, der skal ordnes, og at invitere til hyggeaften 

for interesserede. 

 

Lasse laver et ´organisationsdiagram´, der viser hvem der har ansvaret for hvilke opgaver. Han lægger et 

udkast i Google Drev, hvor man kan fylde på, når/hvis man får viden om ansvarlige. 

 

Liste over emner til senere drøftelse/afklaring: 

Mulighederne for at have trailere stående 


